

《单词百科:cystogram是什么意思?cystogram怎么发音?cystogram的解释和用法》

英语单词cystogram是什么意思?cystogram怎么读?cystogram怎么发音?简答网为您整理了cystogram的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



cystogram怎么读

cystogram的读音:[ˈsɪstəgræm]

cystogram的意思

1、n.膀胱造影照片;

cystogram的双语例句

1、Results: Botryoidal filling defects were found in 13 cases, massive phylloid filling defects in 3 cases and rigid bladder in 6 cases in intravenous urography or cystogram.

结果：造影显示葡萄簇状充盈缺损13例；膀胱三角区大的分叶状充盈缺损影3例，6例膀胱壁毛糙。

2、Conclusion CT has advantages over retrograde cystogram in diagnosing traumatic bladder rupture.

结论CT诊断创伤性膀胱破裂优于膀胱逆行造影。

3、Polypoid filling defects, bladder pressed and rigid-walled bladder were manifested in cystogram.

膀胱造影主要表现为息肉状充盈缺损以及膀胱受压、膀胱壁僵硬。

4、Real time B ultrasound was used to examine the upper urethral segments of 118 patients with neurogenic bladder. The findings were compared with those in cystogram and at operation.

应用实时B超仪探测了118例神经原性膀胱患者的尿道上段，并与X线膀胱造影及手术进行了对照。

5、Results: The shadow of soft tissue density, thick-walled bladder and infiltrated adjacent organs such as prostate were showed mainly in CT scan, polypoid filling defects, bladder pressed and rigid-bladder walled were manifested in cystogram.

结果：膀胱横纹肌肉瘤CT检查主要表现为膀胱内软组织密度影、膀胱壁增厚以及前列腺等邻近器官受侵。膀胱造影主要表现为息肉状充盈缺损以及膀胱受压、膀胱壁僵硬。

。

以上是简答网为您整理的cystogram怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于cyst

ogram的用法、cysto

gram的释义、cystogram的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/cystogram>